
Protokół ze spotkania Rady Rodziców SP17 w Poznaniu w dniu 17 maja  

 

1. Przewodniczący RR przedstawił w zarysie sytuację finansową Rady, w tym kwotę jaką 

należałoby przeznaczyć na nagrody dla wyróżniających się uczniów klas 4-7 tzn 

uczniów, którzy uzyskaliby czerwony pasek na świadectwie. Liczba takich uczniów 

została oszacowana przez Dyrekcję szkoły na 150. 

2. Rada zdecydowała o przeznaczeniu kwoty 5250zł na ww. nagrody w postaci bonów 

prezentowych do EMPiK (150 bonów po 35 zł). W razie gdyby liczba bonów okazała 

się niewystarczająca Dyrektor zadeklarował dokupienie bonów ze środków szkoły.  

3. Ponadto Rada zaakceptowała przez aklamację przeznaczenie kwoty 480zł na zakup 

słodyczy na Dzień Dziecka (mały batonik Prince Polo na dziecko) oraz zamówienie 

1000 zakładek (dla każdego dziecka naszej szkoły) oraz 110 przypinek dla 

pierwszoklasistów, którzy rozpoczną rok szkolny od września. Każdy z tych zakupów 

to ok 200zł. W przypadku zakładek pierwotny pomysł organizacji konkursu na 

najlepszy projekt okazuje się niemożliwy do realizacji w tak krótkim terminie. Jeden z 

rodziców zadeklarował, że uczennica szkoły może przedstawić projekty, z których 

wybrany zostanie jeden do realizacji. 

4. Przewodniczący przedstawił wyniki rozmów z Panem Dyrektorem odnośnie 

finansowania nagród „za paski” w kolejnych latach. Ustaliliśmy, że Rada może przejąć 

część wydatków związanych z organizacją wydarzeń w szkole, a Pan Dyrektor, jeśli 

będzie taka potrzeba, przejmie adekwatną część wydatków na owe nagrody.  

5. W czerwcu ma odbyć się pierwsze spotkanie w sprawie ewentualnych zmian w 

statucie i programie profilaktyczno-wychowawczym, do którego Rada oddelegowała 

dwie osoby. Drugie spotkanie, decydujące, ma odbyć się na początku września, tak, 

aby uwzględnić w programie profilaktyczno-wychowawczym propozycje 

Ministerstwa, które zazwyczaj są prezentowane latem. 

6. Przewodniczący poinformował o rezygnacji z przygotowania wniosku o 

dofinansowanie kiermaszu świątecznego w ramach programu grantów miejskich ze 

względu na wysoki poziom zbiurokratyzowania tej procedury. Nakład pracy na 

przygotowanie i rozliczenie wniosku byłby nieadekwatny do pieniędzy jakie można by 

w ten sposób uzyskać. Ponadto program grantów miejskich stawia warunek minimum 

60 dni realizacji projektu, co byłoby trudne do uzasadnienia w przypadku organizacji 

kiermaszu świątecznego. 

7. Przewodniczący poinformował o wynikach rozmów z panem Dyrektorem odnośnie 

kamer skierowanych na wiatę rowerową (ostatecznie latem wymienionych zostanie 

większość kamer a przy tej okazji zainstalowane zostaną dwie nowe, skierowane na 

wiatę i na boisko). Przy okazji omówiono inne problemy techniczne, w tym zamykanie 

drzwi w toaletach. 

8. Przedyskutowano też kwestię ankiety oceniającej szkołę oraz zagrożenia z nią 

związane. Rada (w postaci prezydium) zaproponuje możliwie neutralne, otwarte 

pytania do ankiety. 



9. Na zakończenie roku szkolnego przedstawiciele Rady Rodziców wystąpią wobec dzieci 

kończących 3 klasy oraz 8 klasy. Przedstawiciele zostaną wybrani w terminie 

późniejszym. 

 

 

 


